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Zwracam sig z prosbq o udostgpnienie wszystkich kserokopii faktur z odrodka Sportu i
Rekreacji, kt6re bgd4 przedstawiai ire Krub Koszyk6wki wloclawek placi.l za rekramg prezenrui4c?
sylwetkg Prezydenta miasta ijego zastgpcy zamieszczonej na Hali Mistrz6w. Czy obecna reklama na
Hali Mistrz6w turnieju fazy grupowej kobiet FIVB world Grand prix jest r6wniez wykupiona przez
Klub Koszyk6wki wloclawek? Je2eli nie, to kto i4 sponsoruj e, za jak4kwotg i na jaki okres zostara
wykupiona?


